
MARIESTRAND 1              2016-04-27 

 

 
INFORMATION TILL BOENDE 

 
SOPRUMMET 
Soprummet kommer att låsas från och med 2 maj 

 

SPOLNING AV AVLOPPSSYSTEM 
Högtrycksspolning av avloppen kommer att göras under våren av ett företag 

som heter SWOOSH. Företaget skickar ut information till de boende både före 

och efter utfört arbete. Städning efter utfört arbete. 

Kom ihåg att INTE hälla ut olja i slasken tex vid fritering och kattsand ska inte 

hällas i toaletten. 

3-årsgaranti mot dålig avrinning förutsatt att inte felaktigt material spolas ut i  

spillvattensystemet. 

 

PARKERINGSPLATS FÖR HUSBIL 
Beslut om parkering av b.l.a husbil söder om Fjädervägen samt öster om 

Kolbäcksvägen från Umeå kommun. 

Parkering är dock förbjuden på norra delen under tiden udda datum mellan 

kl 00:00 och 08:00  samt på den södra delen under tiden jämna datum mellan  

kl 00:00 och 08:00 från och med 18 april 2016.  

Skyltar kommer att sättas upp. 

 

STÄDKVÄLL 
Städkväll, Tisdag 10/5 mellan 18:00-20:00. Korvgrillning efter avslutat arbete. 

Hoppas på god uppslutning. Information kommer senare. 

 

MÅLNING 
Målning av fasaden på ( Mhv. 100 ) kommer att göras under våren . 

Vi väntar in offerter . 

 

 



GÄSTRUMMET 
Gästrummet är uthyrd till den 30 juni, ledigt för uthyrning från 1 juli. 

 

Personen som är ansvarig för uthyrningsrummet har även extra p-lappar och 

lapparna ”ej reklam ” om ni behöver . 

 

10 -ÅRS JUBILEUM 
Nu då vi bott i våra lägenheter i 10 år firar vi med att gå ut och äta tillsammans. 

Vi har bokat den 15 oktober  kl 19:00 på restaurang Maria. 

Det blir 3-rätters middag kött, fisk eller vegetariskt med ett glas vin eller öl. 

Föreningen bjuder och eftersom det finns flera ensamstående i föreningen finns 

det möjlighet att ta med sig en vän, men den personen får betala för sin mat. 

Underhållning ÅKE SVAHN. 

14 dagar innan kommer det att finnas listor uppsatta där man skriver om man 

tänker närvara, vilket är bindande. 

 

BUSSHÅLLPLATS 
Busshållplatsen  på Mariehemsvägen 13 kommer vi inte att få tillbaka, 

De ska flytta busshållplatsen som är vid centrum närmare nya ICA under 

år 2017. 

Det kommer att bli nya bussar under juni månad. 

Eventuellt kommer refugen vid förra busshållplatsen att tas bort. 

 

Långfärdsbussarna som vi vill ska ta E4 istället för Mariehemsvägen har 

Länstrafiken /Landstinget inte svarat på ännu. 

 

Önskemål om postutlämningsställe på Mariehem, begäran om träff  för 

diskussion, ingen från Postnord har hörts av. 

 

 

 

HOPPAS PÅ EN VARM OCH SKÖN SOMMAR 

TILL ER ALLA 

 

 

STYRELSEN 


